
Miljöpartiet valfläskar

Miljöpartiet skriver i en debattartikel i VT den 28/3 -18 att kommunens investeringar måste vara 
hållbara och att då investera i ett flygfält inte ingår i partiets prioriterade infrastruktursatsningar. 
Man vill hellre satsa på kollektivtrafik, järnväg och sjöfart. Partiet har flera skäl till detta, men 
tyngst väger miljö- och klimatargumenten säger man.

Vårt flygfält ligger också linje med kommunens dricksvattentäkt sjön Hjorten. Rent vatten är ett 
måste för kommunens invånare och detta basbehov skall man inte utsätta för risker på något sätt. 
Man anser också att satsningar på flyg i dessa dagar inte heller ligger i tiden då flera flygplatser i 
länet lagts ner.

Mot denna bakgrund kan man då som kommuninnevånare och väljare med all rätt undra varför i 
hela fridens namn Miljöpartiet inte röstade emot en förlängning av Västerviks flygplats?

Lennart Brewitz, Tjustpartiet


